

## AWARD POLICY - 2023 - 24

**Aims and Objectives:** The school presents various awards for the students to motivate and encourage students' performance in both Scholastic & Non-Scholastic areas. We believe that all students are capable of progress and achievement. These awards will not only recognize and reward individual achievement and progress, but also create self-awareness in children as well as celebrate their success in all areas.

**The award category segments will be as follows:**

1. Kindergarten      2. Gr 1 and 2      3. Gr 3 to 8      4. Gr 9 to 12

**Award Criteria:**

**1. Kindergarten:** All students will be receiving an award based on their unique skills.

**2. Grades 1 & 2:**

**2.1 – Star Performer Award (Overall Excellence)** – Student with highest average as per the rubrics provided will be awarded the Star Performer Award for each section.

**2.2 – Grade Topper Award (Academic Excellence):** Student with highest average from the Class Toppers from each grade will receive Grade Topper award.

**2.3 - Class Topper Award (Academic Excellence):** First 3 toppers from each section based on overall subject average will be awarded the Class Topper Award.

**Note (for 2.2 and 2.3):**

- The subject average shall be calculated excluding MEP
- Absentees during the examination / assessment will be awarded zero marks for the final calculation

**2.4 – 100% Attendance Award** will be given to students who have not taken any leave during the academic year.

**2.5 – CCA Award** – Three students from each class with highest average as per the rubrics provided will receive the CCA Award.

**2.6 - Class Teacher Recognition Award** - The class teachers will have an option to recommend one student from his/her class for this award.

**3. Grades 3 to 8:**

**3.1 – Star Performer Award (Overall Excellence)** – Student with highest average as per the rubrics provided will be awarded the Star Performer Award for each section.

**3.2 – Grade Topper Award (Academic Excellence):** Student with highest average from the Class Toppers from each grade will receive Grade Topper award.

**3.3 - Class Topper Award (Academic Excellence):** First 3 toppers from each section based on overall subject average will be awarded Class Topper Award.

**Note (for 2.2 and 2.3)**

The subject average shall be calculated excluding MEP

Absentees during the examination / assessment will be awarded zero marks for the final calculation

**3.4 – 100% Attendance Award** will be given to students who have not taken any leave during the academic year.

**3.5 – CCA Award** – One student from each class with the highest average as per the rubrics provided will receive the CCA Award.

**3.6 - Class Teacher Recognition Award** - The class teachers will have an option to recommend one student from his/her class for this award.



**4. Grades 9 to 12:**

- 4.1 – Star Performer Award (Overall Excellence)** – Student with highest average as per the rubrics provided will be awarded the Star Performer Award for each section.
- 4.2 – Grade Topper Award (Academic Excellence):** Student with highest average from the Class Toppers from each grade will receive Grade Topper award.
- 4.3 - Class Topper Award (Academic Excellence):** First 3 toppers from each section based on overall subject average will be awarded Class Topper Award.
- Note (for 2.2 and 2.3)  
The subject average shall be calculated excluding MEP  
Absentees during the examination / assessment will be awarded zero marks for the final calculation
- 4.4 – 100% Attendance Award** will be given to students who have not taken any leave during the academic year.
- 4.5 – CCA Award** – One student from each class with the highest average as per the rubrics provided will receive the CCA Award.
- 4.6 - Class Teacher Recognition Award** - The class teachers will have an option to recommend one student from his/her class for this award.
- 4.7 – Board Toppers:**
- 4.7.1 School Topper Award** – Students with the highest average (as per board norms)
- 4.7.2 World Topper Award** – Student with a perfect score in any of the Board Subjects for CBSE will receive this award. For IGCSE, Students will receive the World / Country Topper as declared by the CAIE.
- 4.7.3 Merit Award** – Students securing an overall aggregate mark of 90% and above will receive the Merit Award for CBSE. For IGCSE, students with four A\*s and one A or B / three A\* and two A will receive Merit Award.

**5- Special Award for Specials:**

- 5.1 – The Special Award for Specials** will be awarded to the Students of Determination who have shown consistent improvement during the academic year (Maximum of 3 students).

**6 – Sports Award**

- 6.1 – Athletic Events:** Top 3 positions will be awarded during the Sports day
- 6.2 – Games:** Participants of the winning Team will be awarded during the Sports day



## سياسة منح الجوائز في المدرسة

### الأهداف والغايات:

تقدم المدرسة جوائز مختلفة لتحفيز وتشجيع أداء الطلاب في كل من المجالات الدراسية وغير الدراسية. نعتقد أن جميع الطلاب قادرين على التقدم والإنجاز. لن تكافئ هذه الجوائز الإنجازات الفردية والتقدم فحسب، بل ستخلق أيضًا وعيًا ذاتيًا لدى الأطفال بالإضافة إلى الاحتفال بنجاحهم في جميع المجالات.

ستكون تصنيف فئات الجوائز على النحو التالي:



1. رياض الأطفال 1 و 2
2. الصفين الأول والثاني
3. من الصف 3- الصف 8
4. من الصف 9 إلى الصف 12

### معايير منح الجائزة:

1. رياض الأطفال:(KG) سيحصل جميع الطلاب على جائزة بناءً على مهاراتهم الفريدة من نوعها.
2. الصفان 1 و 2:
  - 2.1 - جائزة نجم الأداء (التميز العام) - سيتم منح الطالب الذي لديه أعلى معدل وفقاً للقواعد المقدمة جائزة إنجم الأداء \Star Performer\ عن كل قسم.
  - 2.2 - جائزة الدرجة الأعلى (التميز الأكاديمي): سيحصل الطالب الحاصل على أعلى متوسط من أعلى فئة من كل درجة على جائزة الدرجة الممتازة.
  - 2.3 - جائزة الدرجة الممتازة (التميز الأكاديمي): سيتم منح أول 3 متقدمين من كل قسم بناءً على المعدل العام للموضوع جائزة \Class Topper\ الأكثر تفوقاً في الصف.

ملاحظة بالنسبة للفقرتين (2.2 و 2.3)

يتم احتساب متوسط المادة الدراسية باستثناء التربية الأخلاقية.

سيتم منح الغائبين أثناء الامتحان / الاختبارات درجة صفر للحساب النهائي.

2.4- جائزة الحضور بنسبة 100٪ ستمنح للطلاب الذين لم يأخذوا أي إجازة أثناء السنة الدراسية.

2.5 - جائزة - CCA سيحصل ثلاثة طلاب من كل صف بأعلى معدل وفقاً للقواعد المقدمة على جائزة CCA.

2.6 - جائزة تقدير معلم الفصل - سيكون لمعلمي الفصل خيار التوصية بطالب واحد من صفه / صفها لهذه الجائزة.

3. الصفوف من الثالث إلى الثامن:

- 3.1 - جائزة نجم الأداء \Star Performer\ (التميز العام) - سيتم منح الطالب الذي لديه أعلى معدل وفقاً للقواعد المقدمة جائزة \Star Performer\ عن كل صف.

3.2 - جائزة الدرجة الأعلى (التميز الأكاديمي): سيحصل الطالب الحاصل على أعلى متوسط من أعلى فئة من كل درجة على جائزة الدرجة الأولى.

3.3 - جائزة الدرجة الممتازة (التميز الأكاديمي): سيتم منح أول 3 متقدمين من كل قسم بناءً على المعدل العام للموضوع جائزة Class Topper \ الأعلى في الصف.

ملاحظة (2.2 و 2.3)

يتم احتساب متوسط الموضوع باستثناء التربية الأخلاقية.

سيتم منح الغائبين أثناء الامتحان / الاختبار درجة صفر في علامة الاحتساب النهائي.

3.4 - سيتم منح جائزة الحضور بنسبة 100% للطلاب الذين لم يأخذوا أي إجازة خلال السنة الدراسية.

3.5 - جائزة - CCA سيحصل طالب واحد من كل فصل لديه أعلى متوسط وفقاً للقواعد المقدمة على جائزة CCA.

3.6 - جائزة تقدير معلم الصف - سيكون لمعلمي الفصل خيار التوصية بطالب واحد من صفه / صفها لهذه الجائزة.

4. الصفوف من 9 إلى 12:

للصفين 9 و 11

4.1 - جائزة Star Performer \ نجم الأداء (التميز العام) - سيتم منح الطالب الذي يتمتع بأعلى معدل وفقاً للقواعد المقدمة جائزة Star Performer عن كل قسم.

4.2 - جائزة الدرجة الأعلى (التميز الأكاديمي): سيحصل الطالب الحاصل على أعلى متوسط من أعلى الدرجات من كل درجة على جائزة الدرجة الممتازة.

4.3 - جائزة الدرجة الممتازة (التميز الأكاديمي): سيتم منح أول 3 متقدمين من كل قسم بناءً على المعدل العام للموضوع جائزة Class Topper الأعلى في الصف.

ملاحظة (2.2 و 2.3)

يتم احتساب متوسط المواد الدراسية باستثناء التربية الأخلاقية.

سيتم منح الغائبين أثناء الامتحان / الاختبار درجة صفر في علامة الاحتساب النهائي.

4.4 - سيتم منح جائزة الحضور بنسبة 100% للطلاب الذين لم يأخذوا أي إجازة خلال السنة الدراسية.

4.5 - جائزة - CCA سيحصل طالب واحد من كل فصل لديه أعلى متوسط وفقاً للقواعد المقدمة على جائزة CCA.

4.6 - جائزة تقدير معلم الفصل - سيكون لمعلمي الفصل خيار التوصية بطالب واحد من صفه / صفها للحصول على هذه الجائزة.

4.7 - المتفوقون في امتحان البورد:

4.7.1 جائزة - School Topper الأعلى على مستوى المدرسة: الطلاب الحاصلون على أعلى متوسط (وفقاً لمعايير البورد)



4.7.2 جائزة- World Topper الأعلى على مستوى العالم: الطالب الذي حصل على درجة ممتازة في أي من مواد  
الـ CBSE سيحصل على هذه الجائزة. بالنسبة لـ IGCSE ، سيحصل الطلاب على World / Country Topper  
جائزة الأعلى على مستوى العالم\الدولة كما هو معلن من قبل CAIE.

4.7.3 جائزة الجدارة - سيحصل الطلاب الذين يحصلون على علامات إجمالية مجمعة بنسبة 90% فما فوق على جائزة  
الاستحقاق لـ CBSE. بالنسبة إلى IGCSE، سيحصل الطلاب الحاصلون على أربع درجات A \* وواحد A أو B / ثلاثة A  
\* واثان A على جائزة Merit.

5- جائزة خاصة لأصحاب الهمم:

5.1 - تُمنح الجائزة الخاصة للطلاب أصحاب الهمم الذين أظهروا تحسناً ثابتاً خلال العام الدراسي (بعد أقصى 3  
طلاب).

6-الجائزة الرياضية:

6.1 - المناسبات الرياضية: سيتم منح المراكز الثلاثة الأولى خلال اليوم الرياضي

6.2 - الألعاب: سيتم تكريم مشركي الفريق الفائز خلال اليوم الرياضي





**Rubrics - Star Performer Award**

Attendance		CCA			Academic		Association with School		Sports			Leadership	
10 Marks		25 Marks			25 Marks		10 Marks		25 Marks			5 Marks	
Criteria	Marks	Certificates secured	Criteria	Marks	Criteria	Marks	Criteria	Marks	Certificates secured	Criteria	Marks	Criteria	Marks
100%	10	Inter-House	1st	4	99 - 100%	25	>10 Years	10	Inter-House	1st	4	Ambassador	5
99.5% - 99.9%	7		2nd	3	97 - 98.99%	22	>9 Years	9		2nd	3		
			3rd	2	95 - 96.99%	21	>8 Years	8		3rd	2	Prefect	3
			Participation	1	93 - 94.99%	20	>7 Years	7		Participation	1		
99.1% - 99.4%	5	Inter-School	1st	8	91 - 92.99%	19	>6 Years	6	Inter-School	1st	8	Monitor	2
98.5% - 99%	3		2nd	6	89 - 90.99%	18	>5 Years	5		2nd	6		
			3rd	4	87 - 88.99%	17	>4 Years	4		3rd	4	Ambassador – White badge and House Captain Prefect – Colour badges	
			Participation	2	85 - 86.99%	16	>3 Years	3		Participation	2		
98% - 98.4%	1	Inter - Emirate / International	1st	12	83 - 84.99%	15	>2 Years	2	Inter - Emirate / International	1st	12	Ambassador – White badge and House Captain Prefect – Colour badges	
Any scores above 10 marks to be considered as 10	Note: where the child represented the school, or the certificate provided by the school during that academic year will be considered. Parents must provide the certificates -		2nd	9	81 - 82.99%	14	>1 Years	1		2nd	9		
			Participation	3	77 - 78.99%	12				Participation	3		
					75 - 76.99%	11			Note: Parents must provide the certificates - where the child represented the school or the certificate provided by the school during that academic year will be considered. Any scores above 25 to be considered as 25				
					73 - 74.99%	10							
					71 - 72.99%	9							
					<70 - %	0							



Handwritten signature in green ink.